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VPRAŠANJE
Slišal sem, da bo v kratkem na Lipoglavu dokončan vo-

dovod. Veseli me, da se je po več kot 20-letnih prizadeva-
njih končno uresničila velika želja Lipoglavčanov.

Toda le zakaj je bilo treba tako dolgo čakati, da bo voda
končno le stekla po vseh lipoglavskih vaseh?

ODGOVOR
Veseli me, da vas veseli, ker bo na Lipoglavu končno le

stekia voda. Mnogi pa ne mislijo tako in menijo, da je bilo za
vodovod škoda denarja, saj bi Lipoglavčani še vedno lahko
pili kapnico. In med njimi je veliko takih, ki bi gradnji vodo-
voda morali pomagati in jo reševati.

Ali vam je sedaj jasno, zakaj je gradnja tako dolgo trajala?
Najprej je bilo treba »odstraniti in zasuti« tiste, ki so pri
gradnji sodelovali kot »zavore«. In ti so bili trši kot lipoglav-
ski dolomit.

ZBODEL JE MAM,
tNARISAL PA JOŠ


